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 § 1 

Val av justerare  
 

Beslut 
Rådet utser Britt-Marie Karlsson att tillsammans med ordföranden Stefan 

Mattsson justera dagens protokoll.  

 

 § 2 

Dagordningen fastställs 
 

Rådet fastställer dagordningen med tillägg under punkten övriga frågor. 

 

 

 § 3 

Föregående protokoll 
 

Rådet godkänner protokoll nr 2/2013 som läggs till handlingarna.  



  Råd för funktionshinderfrågor 2013-04-08 (2) 

 § 4 

Inkomna skrivelser och protokoll 
Följande inkomna skrivelser och protokoll anmäls och läggs till 

handlingarna: 

 

 Protokoll 2/2013 från kommunstyrelsens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

 § 5 

Inkomna remisser 
Förteckning över inkomna remisser till rådets ansvarsnämnder anmäls och 

läggs till handlingarna: 

 

 Remiss om motion (2013:13) av Stockholms stadion som en 

elitarena för damfotboll. 

 Remiss om motion (2012:70) av bro till Årsta holmar. 

 Remiss om motion av Ewa Larsson (MP) om att fastigheten 

Stiftelsen 1, Björngårdsgatan på Södermalm […]. 

 Remiss om Kultur i ögonhöjd – för, med och av barn och unga, 

program för barn- och ungdomskultur 2014 - 2016. 

 Remiss om remiss av samråd tillhörande förbifart Stockolms 

ansökan om prövning enligt 7 kap 28a § Miljöbalken för Natura 

2000 området Hansta, Stockholms stad. 

 Remiss om remiss av Boverkets föreskrifter (2013:xx) om 

alernativa energiförsöjningssystem samt konsekvensutredning, ALT 

1. 

 

 § 6 

Ärenden tagna på delegation 
 

Inga ärenden att anmäla 

 

 PAUS 

 § 7 

Bevakningslistan 
 

 Rådet önskar återkoppling på om det har vidtagits några eventuella 

åtgärder vad gäller karuselldörren till Stadsbibliotekets huvudentré 
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Rådet vill även sätta upp följande punkter på bevakningslistan: 

 

 Uppföljning av om arbetet med Flatenbadet fortskridit enligt plan. 

 

 Uppföljning av om ombyggnationen av Östermalms IP är 

färdigställd enligt plan. 

 

 Uppföljning av om det vidtagits någon åtgärd vad gäller 

Långholmens värdshus (gången mellan entréplan och 

restaurangen).  

 

Rådssekreteraren tar kontakt med Isabella Andersson och bjuder in henne 

till rådets nästa möte den 13 maj.  

 

En uppdaterad bevakningslista bifogas detta protokoll. 

 

 § 8 

Övriga frågor 
 

Rådets förslag på frågor inför möte med fastighetsnämndens 

presidium  

 

 Hur arbetar fastighetsnämnden för att underlätta e-tjänster för 

människor med olika typer av funktionsnedsättningar såsom 

synnedsättning och hörselnedsättning? 

 

 Hur kan staden arbeta för att få rökfria zoner framför entréerna till 

köpcentrum och andra större publika entréer? 

 

  

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Ellinor Fiebranz Andersson 

 


